
Saksliste  

FAU Hellen skole      17.oktober kl.18.00-20.00 

 

Saksliste:   

1. Godkjenning av referat 12.09.24 

2. Godkjenning av saksliste 

3. Orienteringer fra rektor: 

a. Tilsyn miljørettet helsevern 

b. Møte med trinnkontakter 26.09 

4. Halloween - arbeidsfordeling i FAU  

5. Foreldremøtet/temamøtet 2025  

6. Skjermbruk i skolen og SFO  

7. Eventuelt 

a. Neste møte 14.november 

 

Til stede: Lise Mikkelsen (rektor), Siw-Anita Lien, Stian Nyheim, Liz Berentzen, Pål Einar Skorpen, 
Christian Hellevik, Torbjørn Johannesen, Aleksander Olsbø Rye, Kristin Dalaker, Kristina Hanson, 
May Edris, Anette Wik Silden 

 

Sak 1: Godkjenning av referat 12.09.24 

Vedtak: OK 

 

Sak 2: Godkjenning av saksliste 

Vedtak: OK 

 

Sak 3: Orienteringer fra rektor 

1. Tilsynsrapport:  

Miljørettet helsevern har vært på skolen. Ingen avvik. Skryt for det innsendte materialet 
som sikrer elevene sitt miljø. Gode rutiner. Elevene har blitt påminnet verdien av å rydde 
og kildesortere osv. 

2. Møte med trinnkontakter 26.09 om Halloween og arrangementer på trinn: 
Det er viktig å ha fokus på samholdet/fellesskapet/inkluderingen - som er hele poenget 
med opplegget. Det er ønskelig at trinnkontaktene lufter saker til lærerne når det trengs. 
Det er lav terskel for å ta kontakt. 



Innspill: Budsjett for kommende år blir regnet ut etter Helledussen. Det er et mål at man 
overfører praksiser, budsjett, rutiner o.l. til neste FAU-gruppe slik at jobben blir enklere og 
tidsbruket går ned. 

3. Skolekatalog: 

Hellen skole får gratis skolekatalog. “Prisen å betale” er annonsering om å kjøpe portrett av 
enkeltelevene. Det oppleves en del trykk på dette. Eller mas, for å si det sånn. Lise tar opp dette 
med fotografene. 

4. Språkbruk: 

Skolen har fått meldinger fra foreldre som har reagert på dårlig språk på skolen. Det blir gjort et 
kartleggingsarbeid for å avdekke hva som skjer og hvorfor det er slik. Det er f.eks. banning og 
elever som blir kalt stygge ting. Alt dette står i ordensreglementet og skolen tar det på alvor.  

5. Nasjonale prøver: 

Gjennomføringen av nasjonale prøver har gått veldig bra. Det har vært prioritert å legge til rette 
på en god måte, og sammen med systematisk arbeid har dette gitt resultater. 

 

Sak 4: Halloween - arbeidsfordeling  

 

Hva Ansvar Navn 

Kontakt med trinnkontakter FAU Siw-Anita  

Handle 

  

FAU Pål-Einar og Stian 

(kyllingpølser, glutenfritt brød og lomper, 
ketsjup, sprøstekt løk) 

Handle og pakke godteposer FAU Kristin, Kristian 

(vegansk) 

Pynting fra kl.15/16 FAU Cecile,  

Kjøkkenvakt (16.30 - 19.00) FAU Liz, Alexander 

Brannvakt (17.00-19.00) 

- ansvar for evakuering og oppstilling 
dersom behov 

FAU 
 

Rydding etterpå fra 18.30  FAU May 

Opplegg på base Trinnkontakter 
 

Gågrupper -gruppeledere Trinnkontakter 
 

 



Det skal være en egen café-krok til de voksne slik at det er plass til alle elevene. Det er viktig at 
barna får plass – det er deres arrangement. 

Spre tips om aktiviteter på trinnene før «gåingen». 

 

Sak 5: Forelderemøtet/temamøtet 2025 

Det er tidligere besluttet at foreldremøtet skal ha tema som rullerer mellom temaene inkludering 
(forrige skoleår) og nettvett.  

Målet om å få til et foreldre og barn møte med torg slik rektor ønsker - kommer det i tillegg eller 
som et eget opplegg?  

Vi må finne ut om det blir ett eller flere av disse alternativene: 

1: Torg der ulike organisasjoner/lag/klubber osv. kan vise fram sine tilbud. 

2: Inkludering som tema 

3: Nettvett som tema 

Hvordan:  

Kveldsskole? Med eller uten barn (kjøre et alderstilpasset opplegg)? 

Pål-Einar og Torbjørn stiller i arbeidsgruppe sammen med skolen. 

 

Sak 6: Skjermbruk i skolen og SFO  

Oppfølging fra forrige møte. Rektor redegjør for skolens skjermpolitikk.  

Elevene spiser utenom undervisningstid. 

Rektor legger fram rutiner for spising på skolen. 

Det skal ikke være skjerm i SFO-tiden. Unntak ved langdager. 

Kommentarer oppsamlet: 

Er det tillitt mellom foreldregruppen og de ansatte på skolen om hva som blir vist og hvor ofte? 
Bekymring omkring at maten ikke blir spist når det er skjerm på, spesielt hos de minste. Flere 
mener at spising ikke bør gjøres mens elevene ser på skjerm, og at det ikke er et tap at man tar 
fra undervisningstiden – man ser verdien i å ha måltid som en fellesskaps-arena.  

SFO er en annen arena (det er tross alt fritid). Ikke alle har samme inntrykket om at det blir brukt 
mye skjerm. Kan man vurdere andre løsninger på 1-2. trinn? Dette blir tatt videre fra rektor. 

Konklusjon: 

Vi lander på at vi ikke «utfordrer» reglene slik de er nå, men skolen skal sjekke praksisen sin i 
henhold til planen. Det er et ønske fra foreldregruppen er at man legger merke til om barna 
faktisk spiser. Hvis ikke, gi beskjed. Og hvorfor spises det ikke?  

Det er ikke lenge siden retningslinjene ble lagt sist (2022), noe som også bør tas i betraktning før 
man bestemmer at denne skal endres på igjen. 



 

Lekse og skjerm: 

Dette kan være diskriminerende fordi ikke alle har mulighet/problemer med å gjennomføre 
leksen siden det er flere barn som har lekse på skjerm samtidig. Ikke alle har nok duppeditter å 
benytte. Mengden skjerm oppleves ikke som overdrevet. Det blir porsjonert utover. Kommentarer 
om at man liker kombinasjonen digital og fysisk lekse.  

Flere tanker: Hva er mest nyttig for dem som har utfordringer i matte? Skrive selv eller bruke PC? 
Lærer man bedre ved å bruke hånd og blyant? Leksehjelpen er en god ordning. Vi er fornøyde 
med dette tilbudet fra skolen.  

 

Sak 7: Eventuelt  

Ingenting. 

 


